
LOKAAL BELANG 
ZEVENAAR 

MOTIE AFRONDING PROJECT WITTE KRUIS MOET SNELLER 
(Voortgang project MER onderzoek doortrekking N811 (Witte Kruis).

De gemeenteraad van Zevenaar, in vergadering bijeen op 7 oktober 2020;

Constaterende dat:

Bij de vaststelling van het herindelingsadvies op 24 mei 2016 is besloten dat een MER wordt 
opgesteld voor de doortrekking van het Witte Kruis in Babberich richting de A12. GS van provincie 
Gelderland hebben op 10 mei 2016 daarvoor financiële middelen (in de vorm van co-financiëring)
beschikbaar gesteld. Bij de toekenning is aangegeven dat de regie bij de gemeente berust en dat 
gerekend moet worden op een doorlooptijd van minimaal 1 jaar. De gemeenteraden van de 
gemeenten Zevenaar en Rijnwaarden hebben unaniem aangegeven dat zij de noodzaak van een 
onderzoek zowel de ontsluiting van het Gelders Eiland als de verkeersveiligheid in Babberich en 
Oud-Zevenaar (gedeelte Babberichseweg) onderkennen.

Op 9 mei 2019 is de raad geïnformeerd over de voortgang van majeure projecten Sterk 
Bestuur waaronder de MER Witte Kruis valt. Daarin is opgenomen dat eind mei 2019 
besluitvorming zal plaatsvinden over de notitie Reikwijdte en Detailniveau (R&D-niveau)
Op 27 mei 2019 is via een RIB de raad geinformeerd over het plan van aanpak en de te doorlopen 
stappen. In het plan van aanpak worden de volgende stappen beschreven:

Aanvraag subsidie Verkeer en Vervoer bij de provincie.
Najaar 2019 vaststellen conceptnotitie Reikwijdte en detailniveau.
Eind 2019 vaststellen notitie Reikwijdte en detailniveau. (ipv eind mei 2019)
Eind 2020 afronden MER!
Begin 2021 vaststellen MER en het voorkeursalternatief door het college.

Op 4 februari 2020 informeert het college de raad wederom met een RIB. De mededeling houdt in 
dat de samenwerking met de provincie goed verloopt en dat de afstemming meer tiid vergt dan 
aanvankelijk gedacht. Oorzaak is een wisseling van personeel en het feit dat er geen 
adviesbureaus beschikbaar zijn om opdrachten uit te voeren.

Op 23 juni volgt een derde RIB waarin belangrijke actuele ontwikkelingen beschreven worden.
Hierbij is het uitvoerig document "Gebiedsopgave Babberich en omgeving" toegevoegd waarin 
belangrijke bevindingen zijn vastgelegd over de bereikbaarheid van het Gelders Eiland en over de 
route van het Gelders Eiland naar de A12 dat deels in de bebouwde kom ligt. Daarnaast is 
aangegeven dat het verbeterpotentieel van een directe route groot is. Ook is vermeld dat de N336,
de Witte kruis en de N811 verkeersveiligheidsknelpunten bevatten die schreeuwen om een snelle 
oplossing (verwezen wordt nadrukkelijk naar de pagina's 31 van de gebiedsopgave).
Vermeld wordt nu is dat de notitie R&D eind 2020 (was eind mei 2019) opgeleverd wordt!

Overwegende dat:

Het hiervoor genoemde proces inmiddels ruim 2,5 jaar loopt.
De gebiedsopgave niet alleen de problemen en de knelpunten inzichtelijk maakt maar dat de 
gebiedsopgave vooral vaststelt dat er meer dan voldoende potentie is om tot verbetering te 
komen.



Daar waar het gaat om de verkeersveiligheid de ontsluiting van het zware vrachtverkeer 
van en naar het Gelders Eiland om aandacht schreeuwt.
De vervolgstappen van het College bestaan uit het ontwikkelen van alternatieven, het 
beoordelen van deze alternatieven op haalbaarheid, het doorlopen van het 
participatieproces, het opstellen van de notitie Reikwijdte en detailniveau en het opstellen 
van een MER.
De nieuwe planning als volgt luidt:
September 2021 Notitie Reikwijdte en detailniveau aanbieden aan het college;
Afronding MER medio 2022!

Lokaal Belang constateert dat gelet ook op het hierboven genoemde sinds medio 2018 de 

planning regelmatig, veelal zonder nadere motivering, aangepast wordt en dat deze telkenmale flink 
uit de pas loopt met de initiële planning. Dit stelt ons teleur en is zeker ook onwenselijk kijkende naar 

de constateringen in de gebiedsopgave maar zeker ook naar de in het verleden genomen besluiten 
van de gemeenteraden. Daarom is het meer dan wenseliik om uit te spreken dat een versnelling van 

het lVlER-proces beslist noodzakelijk is.

Roept het college op:

Om als regievoerder intern te komen tot een versnelling van het proces om een lVlER op te 

stellen en daarbij te streven naar de afronding van de lVlER uiterlijk eind 2021.

De provincie in kennis te stellen van deze motie en op te roepen mee te werken aan de 
versnelling van het proces.
Alles in het werk te stellen om verdere vertraging uitstel van dit proces te voorkomen.

en gaat over tot de orde van de dag.

Zevenaar, 7 oktober 2020 

JJ. du Croix, Lokaal Belang Zevenaar 

Vos, VVD Zevenaar 
H.L.lVl. Meijer, Sociaal Zevenaar 

Deze motie is aangenomen in de digitale raadsvergadering van 7 oktober 2020.
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